



Institut de
ARTFLOR
西歐花藝專業學院

維持有效資格的要求

持有由荷蘭EFDA頒發的DFA荷蘭花藝導師證書的人仕，必須參加每年由EFDA與西歐花藝專業學院合辦之教學研討日，以維持有效的導師資格。教學研討日著重最新的歐洲花藝教學的內容、模式及設計技術各方面的範疇。讓導師互相研習、探索不同教學方法，並與海外教育專才互相交

流經驗，汲取最新的花藝知識及教學心得，以維持課程的認受性及教學質素。



有見及此，荷蘭EFDA於2018年公開發佈維持有效DFA導師資格的要求，詳細資料如下：

(A) 每年出席教學研討日

- 1) DFA導師畢業後，必須參加每年由EFDA所舉辦之教學研討日（以EFDA證書簽發年份為準）。
- 2) 若DFA導師因特殊原因不能每年出席，也必須履行最低的出席要求。即三年內出席最少兩次。

若未能符合以上兩項要求，EFDA將在登記名冊上刪除其名字，由EFDA頒發的DFA導師證書同時被視作失效。

(B) DFA荷蘭花藝導師的權限

- 合資格的導師，可於個人/商業名片中印上“DFA荷蘭花藝導師/DFA Instructor”及導師標誌，而DFA標誌必須與其名字並列。
- 由於DFA導師標誌只屬於導師的個人資歷，絕不能以獨立形式刊載或公開展示。如有涉及合作機構/學院/花店等商業用途的DFA課程/宣傳刊物或網上資訊等內容，都必須註明合資格導師的姓名與標誌



Institut de
ARTFLOR

西歐花藝專業學院

維持有效資格的要求

- 合資格導師的相片及姓名，將免費上載於www.idartflor.com 的網站內。
- * 若導師資格失效，以上的權限將會自動取消。

請參考以下印製名片的正確範例



(C) 「回復導師資格」計劃

如需恢復由EFDA頒發的DFA導師證書的效力，可根據以下程序申請：

1. 逾期一年內（由DFA導師證書失效計起，即缺席第2次教學研討日）：
導師必須提交50%全新製作的DFA教學作品集” Portfolio”。
2. 逾期連續三年（或沒提交第1項）：
導師必須提交一份全新製作的DFA教學作品集” Portfolio”。
3. 逾期連續四年（或沒提交第1或2項）：
導師必須重做示範教學及提交一份全新製作之DFA教學作品集” Portfolio”。
4. 導師須繳付恢復證書效力的相關費用，詳情請向本院查詢。

上述提及的50%或一份Portfolio，必須包含導師製作的新花藝擺設，並簽署一份聲明，證實所提交的作品均為本人近期親自製作的。



REGULATION ATTENDING THE ANNUAL EFDA TEACHER DAY

Starting point:

The EFDA Teacher's days are meant to show that the instructor could keep up with the required standard. Next to that new developments in the diplomaline are discussed and/or practiced. Therefore EFDA DFA1 Instructors should attend the annual Teachers day every year.

Attendance:

However, because of personal circumstances it is thinkable an EFDA DFA1 Instructor must skip a Teacher day. Therefore the minimum attendance rate for the annual EFDA Teachers day is at least twice in a block of 3 years starting from the first Teacher day organized by EFDA after graduation.

Consequence:

The consequence not meeting the minimum attendance rate is that the name of the EFDA DFA1 Instructor involved will be taken off the EFDA registration list and the EFDA DFA1 Instructor certificate will lose its validity.

Regain validity:

The following actions must be taken to regain the validity of the certificate.

Not later than one year after the expiring date of the EFDA DFA1 Instructor certificate: To submit and hand in 50 % of the DFA1 portfolio.

Expiring date is the date of the 2nd teacher's day which has not been attended.

Not attending for 3 continuing years (or not repairing as in 1) : To submit a new full DFA1 portfolio.

Not attending for 4 continuing years (or not repairing as in 1 or 2) : Redo the instruction demonstration and submit a new DFA1 portfolio.

The costs for regaining the validity of the certificate will be charged to the person involved. The 50% (1) or full (2-3) portfolio means that the items of the list must be covered with new made arrangements. The candidate attaches a signed statement that these arrangements are made new by him/herself recently.

The particular rule is effective commencing 2018.